



KENYATAAN SEBUT HARGA

SEBUT HARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA

Sebut harga ini terbuka kepada Kontraktor Bumiputera yang layak dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut :-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	KELAYAKAN	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN WAKTU PENGAMBILAN DOKUMEN	TEMPAT PENGAMBILAN DOKUMEN	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1.	No. Sebut Harga : KKLW.SH.472/2015/PRK38 KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH DAN MENAIKTARAF JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) DI DESA SIMPANG DAMAI DUN CHANGKAT JERING PARLIMEN BUKIT GANTANG DAERAH LARUT, MATANG DAN SELAMA NEGERI PERAK DARUL RIDZUAN	i) CIBB : GRED G1 ii) PKK : KELAS F (BUMIPUTERA) KATEGORI CE - PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM PENGKHUSUSAN CE01 - PEMBINAAN JALAN DAN PAVEMEN PENGKHUSUSAN CE21 - KERJA-KERJA AM KEJURUTERAAN AWAM	Tempat Berkumpul : DEWAN JKKK KG. DATO' HAJI HASHIM TAIPING TARIKH LAWATAN TAPAK 25/8/2015 (SELASA) Jam : 10.30 PAGI	Tarikh Pengambilan Dokumen : 25/8/2015 (SELASA) Sehingga 28/8/2015 (JUMAAT) Waktu : 11.00pg - 12.30 t/hari 2.30ptg - 4.30 ptg (Khamis - Rabu) 11.00pg - 12.00 t/hari 3.00ptg - 4.30 ptg (Jumaat)	Bahagian Pembangunan Dan Pemantauan Projek Cawangan Negeri Perak , KKLW Tingkat 1, Blok B, Bangunan Persekutuan (Lama), Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab 30000 Ipoh, Perak	Tarikh Tutup: 1/9/2015 (SELASA) Waktu : 12.00 t/hari
2	KKLW.SH.473/2015/PRK39 KERJA-KERJA MENAIKTARAF JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) DI RKT DATO' HAJI HASHIM DUN CHANGKAT JERING PARLIMEN BUKIT GANTANG DAERAH LARUT, MATANG DAN SELAMA NEGERI PERAK DARUL RIDZUAN	BERALAMAT DI DAERAH: LARUT, MATANG DAN SELAMA	Kehadiran adalah DIWAJIBKAN		Harga Dokumen PERCUMA	

- Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri lawatan tapak dan yang sah sahaja. Untuk maksud ini pihak kontraktor hendaklah membawa SALINAN ASAL LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA(LPIPM/CIBB). SURAT PERMOHONAN PEMBAHARUAN SIJIL TIDAK AKAN TERIMA.
- Pengesahan Pemilik Lesen CIBB perlu dibukti dengan KAD PENGENALAN(I/C). Sekiranya gagal mengemukakan kad pengenalan semasa pemeriksaan /puan tidak akan dibenarkan untuk menyertai sesi lawatan tapak.
- Kehadiran pemilik lesen berdaftar adalah WAJIB dan TIDAK BOLEH DI WAKILKAN.
- Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut seperti di atas.
- Dokumen Sebut Harga yang lewat diterima dari tarikh dan masa seperti yang dinyatakan AKAN DITOLAK dari menyertai sebutharga
- Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul Surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di :-

BAHAGIAN PEMBANGUNAN DAN PEMANTAUAN PROJEK CAWANGAN NEGERI PERAK,
KEMENTERIAN KEMAJUAN LUAR BANDAR DAN WILAYAH,
TINGKAT 1, BLOK B, BANGUNAN PERSEKUTUAN (LAMA),
JALAN PANGLIMA BUKIT GANTANG WAHAB,
30000 IPOH,
PERAK DARUL RIDZUAN.

TARIKH IKLAN : 13 OGOS 2015

MEUR HADAYAT BIN ISMAIL
PENGARAH
BAHAGIAN PEMBANGUNAN DAN PEMANTAUAN PROJEK,
CAWANGAN NEGERI PERAK
KEMENTERIAN KEMAJUAN LUAR BANDAR DAN WILAYAH